

Arcobaleno

Autumn has long been not only a feast for the eyes. Arcobaleno's Italian roots prompt it to prepare for the season in a special way, as autumn in Italy is traditionally the time of sagre (festivals) devoted to a specific food item. In continuation of this tradition and as a tribute to local customs, this autumn Arcobaleno will be exploring the theme of mushrooms in all their variety. Apart from that, nuts will be to the fore in October and pumpkins in November. In the neighbouring Nove Bar frozen customers can warm themselves by a tried and tested method: the new original cocktails, hot gluhwein and copious antipastos will work miracles in the rich orange interiors. 54 Bolshaya Morskaya ul. T: (812) 385 1292.

Arcobaleno

Осенняя пора давно не только очей очарование, но и время, когда в Италии традиционно проходят сагры — региональные праздники, посвященные конкретному продукту. Поэтому в Arcobaleno к осеннему сезону готовятся по-особому. Следуя традициям и отдавая дань локальным гастрономическим фестивалям, здесь этой осенью будут всесторонне раскрывать грибную тему. В октябре отчетливо зазвучат ореховые нотки, а в ноябре будет спета яркая ода тыкве. В баре Nove озябших гостей готовятся согреть проверенным и действенным способом. Новые авторские коктейли, горячий глинтвейн и сытные антипасты в насыщенных оранжевых интерьерах творят чудеса! Большая Морская улица, 54. Т: (812) 385 1292.

